

Møtereferat

Alpinkomiteen Troms Skikrets	Komiteemøte	Møte: 04-23
-------------------------------------	--------------------	--------------------

Møtedato:	Tid:	Sted:	Møteleder/Referent:	Neste møte:
19.12.23	21.00	TEAMS	Stig Eggen Hermansen	Jan 24

Person:		Innkalt til dette møtet:	Tilstede på møtet:	
Stig Eggen Hermansen (Komiteleder, TAK)	SEH	X		stigeh@hotmail.com ; stigeh@gmail.com Tlf: 97666411
Jim-Roger Olsen (HAK)	JRO	X		jimrogerolsen@gmail.com , Tlf: 45272590
Jeanette Nielsen (HAK)	JN	X		jeanette1nielsen@gmail.com , Tlf: 95849321
Martin Pedersen (Finnsnes Skiklubb)	MP	X		pedersenmartin24@gmail.com , martin@wilsgaard.no Tlf:95483689
Lene Mohn Antonsen (Bardu Alpinklubb)	LMA	X		mohnantonsen@gmail.com , Tlf: 94197201
Berit Mortensen (TAK)	BM	X		beritmm@hotmail.com , Tlf: 90678607
Referat sendes: AK medlemmer Troms Skikrets				bardualpinklubb@gmail.com ; skiklubben@outlook.com ; harstadalpin@gmail.com ; post@tromsoalpinklubb.no troms@skiforbundet.no

Sak		Ansvarlig	Frist
4.0	Saksliste og referat fra møte 07.11.23 godkjennes	SEH	

4.1	Økonomi, Gjensidigetildelingen i) Vi går gjennomgang tildeling «Rekruttering og trenerkurs» fra Gjensidige. Regler for bruk, rapportering, utbetaling og budsjettet. BM kontakter kretskontoret for å bli enig om praktisk håndtering av fakturaer, knt til inntekter AK-Troms osv	BM/SEH	
4.2	Økonomisk støtte til nasjonale finaler i) Vi går gjennom utarbeidet forslag til kriterier for økonomisk støtte til utøvere, lagledere og trenere ved deltagelse på nasjonale finaler. SEH skal diskutere med kretsen/økonomiansvarlige hvilke rutiner vi skal ha for fakturering, refusjon osv. Sendes etter dette på høring til klubbene. ii) Det er så langt påmeldt til HL ca 9, TL: ca 7. Vi antar at det ikke blir store endringer i antall påmelde. Vårt endelige økonomiske handlerom for neste år er usikkert. Vi forutsetter et budsjett tilsvarende fjoråret på rundt 40000. Det tilsier et maks støttebeløp på 1500 NOK per utøver. Hvis de økonomiske rammene bedre vil vi evt øke støttebeløpet.	SEH	
3.3	Kretsplagg til alpinistene i Troms Skikrets i) Vi bestemmer oss for å gå for Huski sin liner vest. JN tar kontakt med leverandør for pris og tilgjengelighet. JN skal utforme en sponsorplan og vi går ut til sponsorer når vesten er klar. SEH ser på utforming, trykk logoer osv. ii) Det skal være en egenandel. Med utgangspunkt 1000 kr i totalkostnad settes egenandelen til ca 250. Vi diskuterer og mulighet for et pantssystem, mtp behov for sponstrykk etter utdeling av vestene. BM ser på hvordan vi skal fakturere egenandel osv i samarbeid med kretskontoret.	SEH, JN	
4.3	Trener I kurs vår 24 i) LMA og MP jobber videre med trener I kurs. Dato enda ikke satt.	MP, LMA	
2.3	Fartssamling i sesongen 23/24 i) NSF Breddesamling fart Nord-Norge planlegges i Steilia for U14,16. SEH oppretter arrangementkomitee. ii) JN og JRO ser på mulighetene for alternativt opplegg på U12 evt i Sollia Alpinanlegg.	Alle	
2.4	Trener II kurs vår 24 i) Arrangementet er lagt ut i iSONEN. Det er ikke endelig avklart med barmarksdelen. JRO er i kontakt med Morten Solberg, Narvik. Alle må promotere kurset innad i egen klubb.	JRO	
4.4	Eventuelt		